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Hei  

Viime kokouksessa mainitsin, että HEJ (Helsingin eläkeläisjärjestöt HEJ ry) valitsi minut  

eläkeläisten edustajaksi työryhmään. Työryhmän nimi on "Ikääntyneiden, iäkkäiden sekä  

erityistä tukea tarvitsevien arkiaktiivisuuden ja liikunnan edistämisen alatyöryhmä". 

 

Ensimmäisessä kokouksessa oli 20 henkilöä paikalla. Henkilöitä oli kaupungin kansliasta,  

eri kaupungin liikuntaorganisaatioista, vammaisten järjestöistä, vanhuusneuvoston jäseniä  

ja allekirjoittanut. 

Tarkoitus on parantaa 64+ ihmisten liikkumista ja vähentää yksinäisyyttä. Siis Tarvajärven  

sanoin: ”Ylös, ulos ja lenkille”. Olen kyllä kuullut myös sanonnan: Ylös, ulos ja varastamaan,  

ei Jumala laiskoja ruoki. 

 

Yllämainitun edistämiseksi tavoitteenani ovat ilmaiset liikuntasetelit tai ns. edullinen bonuskortti 

”64+ väelle”, joita voisi myös käyttää yksityisillä kuntosaleilla ja myös silloin, kun itsellä on vapaa-

aikaa. Kaupungin byrokratian tietäen, en odota pikaisia tuloksia. Tämänkin varmaan vihervasemmisto 

”torppaa” kun ns. rikkaat saisivat näin etuja. Näinhän kävi eläkeläisten 70+ lippualennukselle. 

 

Kuulin Lapin reissulla omasta mielestä hupaisan jutun. Mies hoki, että hänen polkupyöränsä  

on varastettu. Juttu kulkeutui myös kirkkoherran korviin. Mies ja kirkkoherra törmäsivät 

kauppakeskuksessa niin kirkkoherra kysyi: Pitääkö paikkansa, että polkupyöräsi varastettiin?   

Joo, kyllä. No minä pidän sunnuntaina saarnan kymmenestä käskystä. Tule kuuntelemaan,  

eiköhän varas selviä. Niin kirkkoherra saarnasi pöntöstä kymmenen käskyä selityksineen.  

Saarnan aikana joillain punotti naama, toisella niska. Saarnan jälkeen kirkkoherra oli ulko-ovella 

kiittämässä seurakuntalaisia ja toivottamassa Herran siunausta. Miehen kohdalla kirkkoherra  

kysyi: ”Selvisikö se varkaus”. Juu, selvisi se. Samalla hetkellä kun puhuitte käskystä "Älä tee huorin", 

minä muistinkin, mihin minulta se pyörä jäi. 

 

Minulla on yksi kysymys. Voisimmeko laittaa kotisivullemme postilaatikon, johon  

tallentaisimme jäseniemme pakinoita/tarinoita/kaskuja yms.? Yhdistyksen hallituksessa käytäisiin 

tekstit läpi ennen julkaisua. Mitä mieltä olette? Odotan palautettanne. 

 

Palautteena olen saanut, että pitäisi olla käytännönläheisiä esitelmiä. Hallitus käsittelee meille tulleet 

ehdotukset ja itsekin teemme ehdotuksia. Keväälle olemme järjestämässä mm. SPR/sydämen iskurista 

tietoa ja Marttojen suosituksia eläkeläisille. Poliitikkoja emme aikoneet nyt kutsua, kun ei ole 

vaalejakaan. Odottelemme Teiltä lisää ehdotuksia. 

 

Syyskokous lähestyy. Hallituksessa tulee joillain henkilöillä tinki täyteen eli ovat erovuorossa.  

Nyt olisi hyvä aika saada hallitukseen uutta verta ja uusia ideoita. Odotamme palautettanne. 

 

Terveisin seniori Olli 


